
 

 

Protokół nr 15/2016 

 

  

 

z XV zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 19 stycznia 2016r., która odbyła się przy               

ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 18.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III p.Aniela 

Pazurkiewicz.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych (lista obecności jako załącznik nr 1), a zatem 

obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła porządek obrad (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 146. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 147. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 148. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 149. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 150. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 151. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 



Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 152. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 1 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz stwierdziła, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III projekt 

porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad. 

 

Rada Dzielnicy III Prądnik Czerwony na swojej sesji gościła przedstawicieli Gimnazjum nr 9 (ul.Kazimierza 

Odnowiciela 2) oraz ZSO nr 9 (ul.Seniorów Lotnictwa 5). Dyrekcja w/w placówek, a także przedstawiciele Rady 

Rodziców zabrali głos przeciwko likwidacji placówek na terenie Dzielnicy III. 

W dyskusji zabrali głos: radny p.Łukasz Wantuch, przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Dominik 

Jaśkowiec, radna p.Agnieszka Jasiówka, radny p.Rafał Miś, radny p.Jacek Wojs, radny p.Daniel Wiśniowski, 

radna p.Małgorzata Janiec. 

Radny p.Dominik Jaśkowiec poinformował, że zostaną przeprowadzone ankiety w szkołach podstawowych klas 

V i VI, wynik tych ankiet będzie przedstawiony na sesji Rady Miasta Krakowa. 

 

 

Ad.3 

Radny p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały Radnego Miasta Krakowa w sprawie zmiany 

Uchwały Nr IX/85/2015 Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 28 lipca 2015 r. w sprawie: 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2016 z późn. 

zm. (Uchwała Nr X/99/2015 Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 25 sierpnia 2015 r.)  – druk nr 144. 

  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radna p.Agnieszka Jasiówka, radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Dominik 

Jaśkowiec, przew. p.Aniela Pazurkiewicz. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XV/129/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.4 

Radny p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały Radnego Miasta Krakowa w sprawie 

określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2017 – druk nr 145.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XV/130/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.5 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie lokalizacji przystanku linii autobusowej 572 na terenie 

Dzielnicy III Prądnik Czerwony  – druk nr 146   

 



Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Paweł Wójcik. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XV/131/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.6 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie opinii w sprawie umieszczenia znaku B - 36 na ul. 

Seniorów Lotnictwa objętego wnioskiem IZ.6110.4.391.2015 – druk nr 147   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Henryk Redkiewicz, przew. p.Aniela 

Pazurkiewicz.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XV/132/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.7 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie  wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie 

inwestycji pn. „budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym oraz przebudową                           

i rozbudową budynku nr 67 z przeznaczeniem na cele usługowo – biurowe oraz przebudową wjazdu z ul. 

Pilotów na dz. 42/4; 41/5; 41/6; 42/6; 42/7; 42/1 oraz części działki 40/4; i 667/4 obr. 4 Śródmieście w 

Krakowie” – druk nr 148. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Dariusz Wicher. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XV/133/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.8 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie  opinii w sprawie ustanowienia trwałego zarządu i 

użytkowania  na nieruchomości oznaczonej, jako działka nr 59/4 o pow. 7,7598 ha obręb 21 jednostka 

ewidencyjna Śródmieście, objętej wnioskiem GS-02.6844.1.21.2015  – druk nr 149. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 20 radnych: 



Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XV/134/2016 została przyjęta. 

 

  

 

Ad.9 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w 

sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego  objętego wnioskiem nr ML-

02.7123.474.2015.AJ  – druk nr 150.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych 

podczas głosowania 20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XV/135/2016 została przyjęta. 

 

Ad.10 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w 

sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego  objętego wnioskiem nr ML-

02.7123.682.2015.AJ  – druk nr 151.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych 

podczas głosowania 20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XV/136/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.11 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie rezygnacji z 

członkostwa Komisji Praworządności i Porządku Publicznego Dzielnicy III Prądnik Czerwony   – druk nr 152.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji zabrali głos: radna p.Karolina Manikowska, radny p.Rafał Miś, radny p.Piotr Majak, radny p.Łukasz 

Wantuch, przew. p.Aniela Pazurkiewicz. 

 

Radny p.Łukasz Wantuch wycofał swoją rezygnację z prac w Komisji. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych 

podczas głosowania 20 radnych: 

Głosów „za” – 0 

Głosów „przeciw” - 17 

Głosów „wstrzymujących się” - 3 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

Ad.12 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Nie było uwag. Protokół został przyjęty. 

   

 

 

 



Ad.13 

Oświadczenia i komunikaty 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała, iż kolejna sesja odbędzie się 23 lutego 2016r.                            

o godz. 18.00.  

   

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz zamknęła posiedzenie sesji o godz. 20.50. 

 

 

Prowadząca obrady: 

Aniela Pazurkiewicz  

Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III 

 

 

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 

 


